

Cuprins

Decizii în interesul legii

1. Decizia nr. 2 din 4 aprilie 2011 6

Drept Administrativ

2. Cerere având ca obiect clarificarea situației privitoare la cetățenia unei persoane. Caracterul acțiunii 9

Drept Civil

3. Acțiune în revendicare a unui imobil înstrăinat în baza Legii nr. 112/1995, formulată după parcurgerea procedurii administrative prevăzută de Legea nr. 10/2001. Păstrarea bunului în proprietatea cumpărătorului 11

Dreptul Proprietății Intelectuale

4. Acțiune în anularea înregistrării unei mărci cu rea-credință. Condiții 14
5. Transmiterea succesorală a drepturilor patrimoniale de autor. Termen de protecție 17

Drept Comercial

6. Hotărâre AGA. Acțiune în constatarea nulității absolute. Divizare parțială asimetrică. Condiții și efecte 20
7. Contract de locațiune. Răspunderea pentru evicțiune a locatorului. Interpretarea și aplicarea art. 1427 C.civ. 23
8. Hotărâre a Consiliului General al Municipiului București de aprobare a eliberării certificatului de atestare a dreptului de proprietate. Natura juridică 25

Drept Financiar și Fiscal

9. Angajarea răspunderii solidare pentru obligații fiscale restante. Condiții 27

Drept Penal

10. Șantaj. Elemente constitutive 30
11. Infrațiune prevăzută în art. 147 din Legea nr. 85/2006 privind procedura insolvenței. Elemente constitutive 32

Drept Procesual Civil

12. Acțiune în constatarea nulității absolute. Completarea acțiunii. Conflict negativ de competență. Criterii de determinare a competenței materiale 34
13. Conflict negativ de competență între secțiile aceleiași instanțe. Inadmisibilitate 35
14. Apel incident. Condiții de admisibilitate în raport de dispozițiile art. 282 alin. (2) C.proc.civ. 36
15. Suspendarea judecării când dezlegarea pricinii atârână, în totul sau în parte, de existența sau inexistența unui drept care face obiectul unei alte judecări. Caracterul facultativ al măsurii 38

Drept Procesual Penal

16. Achitare. Apel. Luarea măsurii obligării de a nu părăsi localitatea 40
17. Mandat european de arestare. Consimțământul persoanei solicitate la predare. Arestarea persoanei solicitate în vederea predării 43
18. Recunoașterea sancțiunilor pecuniare. Comportamente care încalcă reglementările privind traficul rutier. Instanța competentă. Domeniul de aplicare 45

- Index alfabetic** 48

- Lista cronologică a deciziilor** 48

Contents

Decisions in the interest of law

1. Decision no. 2 from 4 April 2011 6

Administrative Law

2. Request to clarify the situation regarding a person's citizenship. Character of the action 9

Civil Law

3. Action to recover possession of a property alienated under Law no. 112/1995, made after the completion of the administrative procedure provided for by Law no. 10/2001. Keeping the property to the buyer 11

Intellectual Property Law

4. Action for the cancellation of the registration of a trademark made with ill faith. Conditions 14
5. Successional transmission of patrimonial copyright. Protection term 17

Commercial Law

6. AGA decision. Action for the declaration of absolute nullity. Partial asymmetric division. Conditions and effects 20
7. Location contract. The lessor's liability for eviction. Interpretation and application of art. 1427 of the Civil Code 23
8. Decision of the General Council of Bucharest Municipality for the approval of the issuance of the certificate of ownership. Legal nature 25

Financial and Fiscal Law

9. Solidary liability for outstanding tax obligations. Conditions 27

Criminal Law

10. Blackmail. Factors that constitute an offence 30
11. Offence under art. 147 of Law no. 85/2006 regarding the insolvency procedure. Factors that constitute an offence .. 32

Civil Procedure Law

12. Action for declaration of absolute nullity. Completing the action. Negative conflict of competence. Criteria for determining the material jurisdiction 34
13. Negative conflict of competence between the sections of the same court. Inadmissibility 35
14. Incidental appeal. Conditions of admissibility in relation to the provisions of art. 282 para. (2) from Code of Civil Procedure 36
15. Suspension of the trial when solving the case is contingent, in whole or in part, of the existence or non-existence of a right which is the subject of other trial. Optional character of the measure 38

Criminal Procedure Law

16. Acquittal. Appeal. Taking the measure of obligation of not leaving the residential place 40
17. European arrest warrant. Consent of the person required to transfer. Apprehension of the person required for transfer 43
18. Recognition of financial penalties. Behaviors that violate road traffic regulations. Competent court. Domain of application 45

Alphabetical index 48

Chronological decisions list 48

Table de Matières

Décisions dans l'intérêt de la loi

1. Décision no. 2 du 4 Avril 2011 6

Droit Administratif

2. Demande ayant comme objet la clarification de la situation concernant la citoyenneté d'une personne. Le caractère de l'action..... 9

Droit Civil

3. Action en revendication d'un immeuble aliéné en vertu de la Loi no. 112/1995, formulée après l'accomplissement de la procédure administrative prévue par la Loi no. 10/2001. Garder le bien dans la propriété de l'acheteur..... 11

Droit de la Propriété Intellectuelle

4. Action pour annuler l'enregistrement d'une marque, de mauvaise-foi. Conditions..... 14
5. Transmission successorale des droits patrimoniaux d'auteur. Délai de protection..... 17

Droit Commercial

6. Arrêt AGA. Action pour constater la nullité absolue. Division partielle asymétrique. Conditions et effets 20
7. Contrat de bail. Responsabilité pour l'éviction du locataire. Interprétation et application de l'article 1427 Code civil 23
8. Arrêt du Conseil General du Municipie Bucarest pour approuver l'émission du certificat d'attestation du droit de propriété. Nature juridique 25

Droit Financier et Fiscal

9. Engagement de la responsabilité solidaire pour obligations fiscales restantes. Conditions 27

Droit Pénal

10. Chantage. Eléments constitutifs 30
11. Infraction prévue par l'article 147 de la Loi no. 85/2006 concernant la procédure d'insolvabilité. Eléments constitutifs..... 32

Droit Processuel Civil

12. Action pour constater la nullité absolue. Complétion de l'action. Conflit négatif de compétence. Critères d'établir la compétence matérielle..... 34
13. Conflit négatif de compétence entre les sections de la même instance. Inadmissibilité 35
14. Appel incident. Conditions d'admissibilité par rapport aux dispositions de l'article 282 alinéa (2) Code de procédure civile..... 36
15. Suspension du jugement quand la solution du cas dépend, totalement ou partiellement, de l'existence ou inexistence d'un droit qui fait l'objet d'un autre jugement. Le caractère facultatif de la mesure 38

Droit Processuel Pénal

16. Acquittement. Appel. Prendre la mesure d'obliger à ne pas quitter la localité..... 40
17. Mandat européen d'arrestation. Le consentement de la personne sollicitée à la remise. Arrestation de la personne sollicitée en vue de la remise 43
18. Reconnaissance des sanctions pécuniaires. Comportements qui ne respectent pas les réglementations concernant le trafic routier. Instance compétente. Domaine d'application 45

- Index alphabétique**..... 48

- Liste chronologique des décisions** 48